



团编号

HH/CHX/26

6天5晚 河南+西安


精心规划行程
Well Planned
Itinerary

舒适住宿
Comfortable
Accommodation

美味餐食
Delicious
Meals

精彩娱乐
Exciting
Entertainment

专业领队
Professional
Tour Leader

风味餐

- 嵩山风味 · 日式定食 · 肉夹馍风味
- 裤带面风味 · 长安大排档小吃风味
- 自助涮烤

独家体验

- 全程4星级酒店住宿打底
- 一次性串联河南、陕西两大文旅核心省份，包揽中原禅武文化与盛唐长安风华
- 深度打卡少林寺、龙门石窟、兵马俑三大世界级王牌景区，一网打尽千年武术、石刻艺术、大秦史诗，人文底蕴浓厚，景点含金量拉满
- 核心景区全程配齐增值服务，少林寺含双程电瓶车+讲解耳机、龙门石窟含往返电瓶车+讲解耳机、兵马俑含单程电瓶车+讲解耳机，全程减少徒步疲惫，专业讲解读懂千年历史，杜绝隐性消费，游玩体验远超常规跟团行程
- 兼顾经典人文与网红潮流打卡，既有塔林、丽景门、钟鼓楼、大雁塔等千年古迹，也有洛邑古城、十字街夜市、永兴坊、西安SKP网红商圈，大唐不夜城潮流点位，长辈赏人文，年轻人拍网红，吃货逛美食，全人群适配
- 独家安排陕西地坑院特色古村落，沉浸式体验豫西奇特民俗，解锁大众行程少见的在地文化体验

第三天 洛阳 > 三门峡 (2小时)

早餐，午餐，晚餐

- 龙门石窟 - 龙门石窟营造历时长达 400 余年，为中国著名三大石刻艺术宝库之一，同时被誉为世界最伟大的古典艺术宝。(含往返电瓶车及耳机)
- 陕州地坑院 - 又称“地下四合院”，是中国特有的古老民居建筑。
- 天鹅湖湿地公园是一处紧邻黄海的自然湿地。每年十月左右，成群的天鹅会自西伯利亚南下至此过冬。湿地公园的美景与天鹅的到来吸引着大批游客来此游玩。(每年11月至次年3月可赏天鹅)
- 夜宿于三门峡万达美华酒店或同等级。

第四天 三门峡 > 临潼 (2小时) > 西安 (1小时)

早餐，午餐，晚餐

- 兵马俑 - 位于中国陕西省西安市临潼区、秦始皇陵以东1.5公里处，为秦代大型陶俑陪葬坑，西元1974年被发现，誉为「世界第八大奇迹」，并于1987年列入《世界遗产名录》(含单程电瓶车+耳机)
- 永兴坊 - 西安必造访的非物质文化遗产美食文化街，亦是唐代魏征府邸旧址。
- 夜宿于西安蔚景温德姆酒店或同等级。

第五天 西安

早餐，晚餐

- 外观古城墙 - 高大坚固的古城墙环绕西安市区，构成完整的城堡体系，是现今世界规模最大、保存最完整的古城堡。
- 钟鼓楼广场+回民街是紧密相连的，在此可同时饱览明代修建的钟楼与鼓楼全景。
- 网红商超 - 西安SKP商超(逛吃打卡)、兴庆宫公园占地面积780亩，其中湖面150亩，是西安市最大的城市公园。
- 网红打卡地 - 外观大雁塔+大雁塔广场 - 南北长2100米，东西宽500米，建有四大广场，四大文化场馆，五大文化雕塑，是西安唐文化展示和体验首选之地，是亚洲规模最大的雕塑景观街区和全国首个刷脸支付街区。
- 夜游大唐不夜城 - 是西安标志性的唐文化主题步行街，漫步其中可沉浸式体验璀璨灯火与街头唐风演艺。
- 夜宿于西安蔚景温德姆酒店或同等级。

第六天 西安 > 中转 > 家园

早餐，机上用餐

- 早餐后送往机场乘搭豪华客机飞返回国。

旅程路线



特别安排



天鹅湖湿地公园

特别景点



大唐不夜城

推荐自费项目

- 西安驼铃传奇秀 (贵宾区) RMB 288/位

需符合条款与条款

最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准，在不可预知的情况下，我社保留删改行程内容的权力，恕不预选通知。图片仅供参考。

团费

出发日期



TOUR CODE
HH/CHX/26

6D5N HENAN+XI'AN



精心规划行程
Well Planned
Itinerary



舒适住宿
Comfortable
Accommodation



美味餐食
Delicious
Meals



精彩娱乐
Exciting
Entertainment



专业领队
Professional
Tour Leader

CUISINE

- Songshan Cuisine • Japanese Set Meal
- Roujiamo (Chinese Hamburger) Flavor
- Belt Noodles Flavor
- Chang'an Street Food Flavor
- Self-service Hot Pot and Barbecue

EXCLUSIVE EXPERIENCE

- Hand-picked 4star hotels throughout the trip
- This connects Henan and Shaanxi, two core cultural and tourism provinces, encompassing the Zen and martial arts culture of the Central Plains and the splendor of Chang'an during the Tang Dynasty.
- Exploration of three world-class scenic spots: Shaolin Temple, Longmen Grottoes, and Terracotta Army. This comprehensive tour encompasses millennia-old martial arts, stone carving art, and the epic history of the Qin Dynasty, boasting rich cultural heritage and offering exceptional value.
- Core scenic areas are equipped with a full range of value-added services: Shaolin Temple includes round-trip electric shuttle bus and audio guide; Longmen Grottoes includes round-trip electric shuttle bus and audio guide; Terracotta Warriors includes one-way electric shuttle bus and audio guide.
- It combines classic cultural sites with trendy spots for social media check-ins. It features ancient sites such as the Pagoda Forest, Lijing Gate, Bell and Drum Towers, and Big Wild Goose Pagoda, as well as popular attractions like Luoyi Ancient City, Shizijie Night Market, Yongxingfang, Xi'an SKP shopping district, and Datang Everbright City. It caters to all ages, from seniors appreciating cultural heritage to young people taking photos and foodies enjoying delicious food.
- This exclusive tour includes visits to the unique pit-dwelling courtyard villages of Shanzhou, offering an immersive experience of the distinctive folk customs of western Henan and unlocking a local cultural experience rarely seen on mainstream itineraries.

SPECIAL ATTRACTIONS

Tang Paradise Ever Bright City

DAY 1 DEPARTURE > TRANSIT > ZHENGZHOU

MOB

- Assemble at International Airport for departure flight to Henan Province -- **Zhengzhou**.
- Overnight at Zhengzhou Zhengfei International Hotel or similar.

DAY 2 ZHENGZHOU > DENG FENG (1.5 HOURS) > LUOYANG (1 HOUR)

Breakfast, Lunch

- **Shaolin Temple** (including round-trip electric cart and headphones) - Famous both domestically and internationally for Zen Buddhism and Shaolin martial arts.
- **Luoyi Ancient City** (Food and shopping check-in)
- **Lijing Gate** - the most typical and outstanding city gate in Chinese history (no climbing the tower).
- **Shizijie Night Market** - As a "golden brand" of Luoyang cuisine, Shizijie under the night sky can be described as a "living history museum".
- Overnight at Luoyang Licheng Ruixuan Hotel or similar.

DAY 3 LUOYANG > SAMNENXIA (2 HOURS)

Breakfast, Lunch, Dinner

- **Longmen Grottoes**: It is one of China's tree major treasure houses of stone carving art and is also hailed as one of the world's greatest classical art treasure house.
- **Cave Dwelling**: A unique traditional underground dwelling on the Loess Plateau of northern China with cave like walls, offering warmth in winter and coolness in summer, as well as earthquake and wind resistance.
- **Swan Lake Wetland Park** is a natural wetland adjacent to the Yellow Sea. Every year around October, flocks of swans migrate south from Siberia to spend the winter here. The beautiful scenery of the wetland park and the arrival of the swans attract a large number of tourists (swan viewing is available from November to March of the following year).
- Overnight at Sanmenxia Wanda Meihua Hotel or similar.

DAY 4 SANMENXIA > LINTONG (2 HOURS) > XI'AN (1 HOUR)

Breakfast, Lunch, Dinner

- **Terracotta Army**: It is a large-scale Qin Dynasty terracotta figurine burial pit located 1.5kilometers east of the Mausoleum of the First Qin Emperor in Lintong District, it is hailed as the "Eight Wonder of the World" and was inscribed on the World Heritage List in 1987. (including a one-way electric cart and headphones).
- **Yongxingfang**: A must visit intangible cultural heritage and food street in Xi'an, also the former residence of Wei Zheng form the Tang Dynasty.
- Overnight at Xi'an Wyndham Hotel or similar.

TERMS & CONDITIONS APPLIED

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. * All pictures shown are for illustration purpose only.

DAY 5 XI'AN

Breakfast, Dinner

- **Ancient City Wall** (Exterior View) - The tall and sturdy ancient city wall surrounds Xi'an, forming a complete castle system. It is the largest and best-preserved ancient castle in the world.
- **The Bell and Drum Tower Square** and the **Muslim Quarter** are closely connected, offering panoramic views of the Bell Tower and Drum Tower, both built during the Ming Dynasty.
- Popular shopping malls - **Xi'an SKP** (for shopping, eating, and taking photos), and Xingqing Palace Park, covering an area of 780 acres, including a 150-acre lake, is the largest urban park in Xi'an.
- Popular Instagrammable Spot - Exterior of the **Big Wild Goose Pagoda + Big Wild Goose Pagoda Square** - 2100 meters long from north to south and 500 meters wide from east to west, featuring four squares, four cultural venues, and five cultural sculptures. It is the premier place for showcasing and experiencing Tang Dynasty culture in Xi'an, the largest sculpture landscape street in Asia, and the first street in China to accept facial recognition payments.
- **Night tour of the Tang Dynasty Never Sleeping City** - a landmark pedestrian street in Xi'an themed around Tang culture, where you can immerse yourself in the dazzling lights and Tang-style street performances.
- Overnight at Xi'an Wyndham Hotel or similar.

DAY 6 XI'AN > TRANSIT > HOME

Breakfast, Lunch, Dinner

- After breakfast, transfer to airport for your departure home.

TRAVEL ROUTE



RECOMMENDED OPTIONAL TOUR

- **The Legend of the Camel Bell Show (VIP Seating) RMB 288/person**

TOUR FEES

DEPARTURE DATE